
 
GRUNDEJERFORENINGEN HJORTESPRINGPARKEN 

 
 

14.4.2015 
 
 
Referat af: 
Bestyrelsesmøde 44/1 mandag d. 13. april 2015 kl. 19.30 i hus nr. 14 
 
Til stede: Poul Dahl  Formand  (14) 

Knud Erik Madsen Næstformand (45) 
Kim Goderum Bestyrelsesmedlem (26) 

 Janne Bay   Bestyrelsesmedlem (38) 
 Tom Sund  Suppleant  (23) 

Karin Eriksen Suppleant  (40) 
Afbud fra:  Leif Larsen  Kasserer  (21) 
 
DAGSORDEN: 
 
Punkt 1: Godkendelse af generalforsamlingsreferat. 
Bestyrelsen godkendte referatet. Når bestyrelse, referent og dirigent har underskrevet det, 
vil det blive tilgængeligt på foreningens hjemmeside. 
 
Punkt 2: Meddelelser fra formanden. 
Kommunen har opsagt aftalen om snerydning. De vil udarbejde nye tilbud til alle private 
veje i kommunen. Nyt tilbud forventes til august. 
 
Bestyrelsen har modtaget et forsikringstilbud på fælles husforsikring for alle 54 huse. 
Bestyrelsen har takket nej tak til tilbuddet. 
 
Punkt 3: Henvendelser fra medlemmerne. 
Der er kommet en henvendelse om, at den østlige rotunde stod under vand, ved sidste 
kraftige regnvejr. Tom (23) tager kontakt til gartneren, der fjernede volden sidste år, for at 
høre hvad der kan gøres for at undgå det. 
 
Punkt 4: Meddelelser fra udvalgene. 
 
Teknisk udvalg: 
Knud Erik (45) har købt en nøgle til bommen, der lukker vejen. Skulle man have brug for at 
få åbnet kan man henvende sig til Knud Erik. Poul (14) har en reserve nøgle. 
 
Bestyrelsen har ikke hørt fra kommunen (trods mange rykkere) om status på vej området 
fra Hjortespringparken 60 til Byskovvej. Bestyrelsen vil rykke for svar endnu en gang. 
 
Knud Erik (45) går snart i gang med projekt nabohjælp. Jacob (9), Jess (28) og Pierre (54) 
har meldt sig til, at være med. 



 
Varmeudvalget: 
Der er skiftet toilet i varmecentralen. 
 
Endvidere er der købt nyt rengøringsudstyr til varmecentralen, så rengøring efter lån af 
lokalerne fremadrettet skulle blive lidt lettere. 
 
Grønt udvalg: 
Der åbnes snart op for tilmelding til pligtarbejdet i den kommende sæson – hold øje med 
hjemmesiden. 
 
Tom (23) er i løbende dialog med de forskellige beboere i Bakkedragets villaby ang. nye 
hække. 
 
Martin på Vejringevej har skåret sine træer ned som aftalt. Hjortespringparken har betalt 
for containeren. 
 
Bænkene ved basketbanen vil snart blive fjernet. 
 
Bestyrelsen har indgået en aftale med en ny gartner om pasning af midterarealerne. Han 
går snart i gang. 
 
Info udvalg: 
Intet. 
 
Materieludvalg: 
Havetraktor og vogn er blevet klargjort til en ny sæson. 
 
Festudvalg: 
Der har været afholdt en god fastelavnsfest. 
 
Der er planlagt sommerfest lørdag d. 22. august. 
 
Legpladsudvalg: 
Udvalget har fremsendt sine kommentarer til legepladsrapporten. Derudover har de 
fremsendt ønsker for fremtiden på legepladsen. Tom (23) og Poul (14) mødes med 
udvalget i slutningen af april. 
 
Punkt 5: Nedsættelse af udvalgene. 
Se bilag 1. På bilaget er udvalgenes sammensætning fra sidste år vist. Endvidere er listen 
opdateret med medlemmer, der har ytret ønsket at indtræde i eller udtræde af de 
forskellige udvalg.  
 
Alle beboere, der har lyst til at arbejde med i et eller flere udvalg, opfordres til at 
tilmelde sig.  
Dette gøres lettest ved at henvende sig til formanden for bestyrelsen eller formanden for 
det enkelte udvalg. Specielt festudvalget og legepladsudvalget kan godt have flere 
medlemmer. 



 
Punkt 6: Fastsættelse af tidsplan for møder mm. 
Som bilag 2 er vedlagt tidsplan for det kommende foreningsår.  
 
Punkt 7: Økonomi. 
Varmeregnskabet er helt afsluttet nu. Dem der skulle have penge tilbage, skulle have 
modtaget dem nu, og resten et girokort til betaling. 
 
Punkt 8: Eventuelt 
Intet. 

 
 

Mødet sluttede kl. 21.15 
 
 
 

Bestyrelsen 


